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PROTOKÓŁ NR 249/2024 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 29 lutego 2024 r. 

W dniu 29 lutego 2024 r. o godz. 09.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się 
CCXLIX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Włodzimierz Ignasiński – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu, 
5. Szymon Rojewski – członek Zarządu 

oraz pracownik ZDP w Czarnkowie, Skarbnik Powiatu, Sekretarz Powiatu, naczelnicy i pracownicy 
wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CCXLIX posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

Starosta przedstawił proponowany porządek posiedzenia stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

1. Spotkanie z Dyrektorem ZDP w Czarnkowie odnośnie przedstawienia zgłoszonych uwag mieszkańców 
wsi Młynkowo w trakcie zebrania wiejskiego w dniu 27.02.2024 r. w sprawie prowadzonych robót, 
dot. realizowanej inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-
Tarnówko”. 

2. Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Dyrektora DPS w Gębicach o wyrażenie zgody na zawarcie z wnioskodawcą umowy 
dzierżawy części nieruchomości - działka nr 515/3, położonej w Gębicach i podjęcie uchwały   
w tej sprawie. 

3. Sprawy z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) rozpatrzenie oferty realizacji zadania publicznego powiatu z zakresu działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych, złożonej w trybie uproszczonym przez Stowarzyszenie Rodziców Dzieci 
Niepełnosprawnych w Połajewie i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) rozpatrzenie oferty realizacji zadania publicznego powiatu z zakresu działań na rzecz osób   
w wieku emerytalnym, złożonej w trybie uproszczonym przez Polski Związek Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów, Koło w Połajewie i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

4. Sprawy z zakresu geodezji, kartografii i katastru: 

1) powrót do prośby Wójta Gminy Połajewo o udzielenie wsparcia w celu pozyskania środków z 
Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu na poprawę struktury obszarowej gospodarstw rolnych 
poprzez wykonanie scalenia gruntów w miejscowości Boruszyn. 

5. Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji 
rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2024 rok. 

6. Przedstawienie Stanowisk Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w Rządowym Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, 
2) przeprowadzenia analizy sytuacji odbiorców energii elektrycznej po 30 czerwca 2024 r., 
3) konieczności nowelizacji ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela w zakresie prawa 

nauczycieli do wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe. 

7. Interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na ostatniej sesji. 



str. 2 

 

8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 
9. Sprawy różne. 

Następnie Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany 
porządku posiedzenia? 

Sekretarz Powiatu prosił o wprowadzenie po punkcie 1 punktu 2 w brzmieniu: „ Wniosek Urzędu 
Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego o partycypację w kosztach utrzymania Regionalnej   
i Szkolnej Sieci Teleinformatycznej”. W związku z tym pozostałe punkty przesuną się kolejno o jeden 
punkt. 

Program posiedzenia, wraz z poprawką, został przez Zarząd przyjęty. 

Ad.1 

Spotkanie z Dyrektorem ZDP w Czarnkowie odnośnie przedstawienia zgłoszonych uwag mieszkańców 
wsi Młynkowo w trakcie zebrania wiejskiego w dniu 27.02.2024 r. w sprawie prowadzonych robót, dot. 
realizowanej inwestycji pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-
Tarnówko”. 

Sekretarz Powiatu przedstawił aktualny stan zaawansowania robót, dot. realizowanej inwestycji 
pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1343P, 1353P i 1846P Młynkowo-Tarnówko” oraz zapoznał Zarząd 
z problemami na placu budowy, zgłoszonymi przez mieszkańców wsi Młynkowo podczas zebrania 
wiejskiego dnia 27.02.2024 r. Na placu budowy trwają zaawansowane roboty związane z wymianą 
wodociągu i wykonaniem nowych przyłączy realizowanych przez Wykonawcę, któremu roboty zleciła 
Gmina Połajewo. Na zebraniu wiejskim mieszkańcy wsi zgłosili pilną potrzebę: sprawniejszej organizacji  
 i zwiększenia bezpośredniego nadzoru nad realizowaną inwestycją; zamontowania przy skrzyżowaniu 
dróg na Połajewo kładki dla pieszych, celem zapewnienia bezpiecznego przejścia przez jezdnię dzieciom 
uczęszczającym do pobliskiej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Młynkowie; zdjęcia oznakowania 
pionowego przy dojeździe do skrzyżowania od m. Boruszyn w postaci znaku D-4a „droga bez przejazdu”  
 i znaku B-21 „zakaz skręcania w lewo”, ponieważ ruch na drodze relacji Młynkowo-Tarnówko jest 
otwarty i odbywa się po nowym odcinku drogi; bieżącego i systematycznego uzupełniania materiału   
w wykonanych przeciskach poprzecznych jezdni; wstrzymania ruchu dla samochodów ciężarowych za 
wyjątkiem mieszkańców i służb komunalnych na prowadzonym odcinku robót, z uwagi na szerokość 
jezdni i niszczenie przyległego chodnika. Kierownik obwodu drogowego w Czarnkowie oznajmił, że 
odpowiedzialność za plac robót ponosi Kierownik budowy. Wykonawca, który wykonuje nowy wodociąg 
(mieszkańcy nie mają do jego prac zastrzeżeń) stosowne roboty ma wykonać do 20.04.2024 r. a po ich 
wykonaniu roboty wznowi kolejny Wykonawca, kończąc m. in. wykonanie kanalizacji deszczowej. 
Podczas posiedzenia Zarządu, na placu budowy odbywała się zorganizowana przez ZDP w Czarnkowie 
rada budowy, z udziałem poszczególnych przedstawicieli Wykonawcy i Zamawiającego, aby uzgodnić   
i wyeliminować zgłoszone niedogodności. Kierownik obwodu poinformował też, że w najbliższych dniach 
zacznie obowiązywać nowa organizacja ruchu na odcinku prowadzonych robót, zabraniająca ruchu 
samochodom ciężarowych za wyjątkiem mieszkańców i służb komunalnych. Zarząd polecił Kierownikowi 
obwodu usunięcie zgłoszonych niedogodności i wprowadzenie organizacji ruchu, która będzie widoczna  
 i czytelna dla jej użytkowników. 

Ad.2  

Wniosek Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego o partycypację w kosztach 
utrzymania Regionalnej i Szkolnej Sieci Teleinformatycznej. 

 Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 3 ) Urzędu Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego 
o partycypację w kosztach utrzymania Regionalnej i Szkolnej Sieci Teleinformatycznej tworzących łącznie 
Wielkopolską Sieć Edukacyjną. 

 Jak wyjaśnił naczelnik Wydziału Edukacji, szkoły prowadzone przez Powiat Czarnkowsko-
Trzcianecki brały udział w projekcie Województwa Wielkopolskiego „Cyfrowa Szkoła Wielkopolski@ 
2020”, realizowanym przez Ośrodek Doskonalenia Nauczycieli w Poznaniu. W ramach projektu 
stworzona została infrastruktura teleinformatyczna składająca się z Regionalnej Sieci Teleinformatycznej 
oraz Szkolnych Sieci Teleinformatycznych tworzących łącznie Wielkopolską Sieć Edukacyjną. Szkolne sieci 
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teleinformatyczne, stworzone w 600 szkołach biorących udział w projekcie, zapewniają 
wewnątrzszkolną, bezpieczną sieć bezprzewodową opartą na wi-fi. Szkolna infrastruktura obejmuje  
access pointy i inne urządzenia zapewniające bezprzewodowy dostęp do internatu poprzez podłączenie 
do Regionalnej i Ogólnopolskiej Sieci Edukacyjnej. W okresie realizacji projektu koszty związane   
z utrzymaniem WSE były ponoszone ze środków finansowych UE oraz budżetu państwa. Projekt 
Województwa Wielkopolskiego „Cyfrowa Szkoła Wielkopolski@ 2020” zakończył się w lipcu 2023 roku,   
a utrzymanie WSE zakończy się 8 lipca 2024 roku. Po tym terminie usługi nie będą już finansowane ze 
środków unijnych i budżetu państwa. Całkowity roczny koszt utrzymania WSE dla 600 szkół szacuje się 
na kwotę równą 9 mln zł. Województwo Wielkopolskie podejmuje szereg działań mających na celu 
zabezpieczenie środków finansowych na funkcjonowanie powstałej infrastruktury, jednakże 
finansowanie całości przedsięwzięcia z budżetu Województwa Wielkopolskiego może okazać się 
niemożliwe. W związku z tym Urząd Marszałkowski zapytuje, czy Powiat byłby w stanie ponosić koszty 
utrzymania Regionalnej i Szkolnej Sieci Teleinformatycznej w szacowanej wysokości 5.250,00 zł ( tj. 35% 
wartości rocznego kosztu utrzymania sieci przypadającego na jedną szkołę). W przypadku naszego 
Powiatu byłby to koszt ok. 50 tys. zł rocznie. Naczelnik dodał, że rozmawiał w tej sprawie z dyrektorami 
szkół powiatowych, które brały udział w projekcie, z ich wypowiedzi wynika, że na dzień dzisiejszy nie 
jest im to potrzebne, z wielu rzeczy z których korzystali w ramach realizacji programu, już nie korzystają, 
generalnie szkoły są na „nie”. Zdanie naczelnika jest również na „nie”.  

 Opierając się na opinii dyrektorów szkół i naczelnika Wydziału Edukacji Zarząd nie wyraził woli 
dalszej współpracy i partycypacji w kosztach utrzymania Regionalnej i Szkolnej Sieci Teleinformatycznej 
tworzących łącznie Wielkopolską Sieć Edukacyjną. 

Ad.3 

Sprawy z zakresu mienia powiatu: 

1) wniosek Dyrektora DPS w Gębicach o wyrażenie zgody na zawarcie z wnioskodawcą umowy 
dzierżawy części nieruchomości - działka nr 515/3, położonej w Gębicach i podjęcie uchwały   
w tej sprawie, 

Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 4 ) Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Gębicach o 
wyrażenie zgody na zawarcie z wnioskodawcą umowy dzierżawy części nieruchomości - działka nr 515/3, 
położonej w Gębicach, stanowiącej własność Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego będącej w trwałym 
zarządzie DPS w Gębicach. 
Wniosek rozpatrzono pozytywnie wyrażając zgodę wydzierżawienie ww. nieruchomości na czas 
określony do dnia 31 grudnia 2024 rok. Zgoda Zarządu wyrażona została w formie uchwały. 

W obecności 5 członków Zarządu: 
- 5 głosów „za” 
- 0 głosów „przeciw” 
- 0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 779/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu zdrowia i współpracy społecznej: 

1) rozpatrzenie oferty realizacji zadania publicznego powiatu z zakresu działań na rzecz osób 
niepełnosprawnych, złożonej w trybie uproszczonym przez Stowarzyszenie Rodziców Dzieci 
Niepełnosprawnych w Połajewie i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej poinformowała Zarząd, że w dniu 27 marca 
br. wpłynęła uproszczona oferta ( zał. nr 6 ) realizacji zadania publicznego od Stowarzyszenia Rodziców 
Dzieci Niepełnosprawnych w Połajewie, na realizację zadania pn. „Piknik Integracyjny - 2024”, w trybie 
małych zleceń z pominięciem otwartego konkursu ofert. 
Zgodnie z art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
(j.t. Dz.U. z 2023 r., poz. 571) powiat może udzielić wsparcia finansowego na to zadanie, jeżeli uzna 
zadanie za celowe oraz: 

 wysokość dofinansowania lub finansowania zadania publicznego nie przekracza kwoty 10 000 zł; 

 zadanie publiczne ma być realizowane w okresie nie dłuższym niż 90 dni. 
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Powyższe przesłanki zostały spełnione, ponieważ: 
1. Celowość- zadanie planowane do realizacji opisane w ofercie wpisuje się w działania 

priorytetowe programu współpracy na 2024 r. tj. wspieranie osób starszych   
i niepełnosprawnych oraz promocji zdrowia. 

2. Dofinansowanie 1500 zł (wartość zadania 4760).  
3. Czas realizacji 47 dni. 
4. Oferta złożona na właściwym formularzu. 

Zgodnie z ustawą po uznaniu celowości realizacji zadania organ wykonawczy jednostki samorządu 
terytorialnego zamieszcza ofertę na okres 7 dni: 

1) w Biuletynie Informacji Publicznej; 
2) na tablicy ogłoszeń w siedzibie organu jednostki samorządu terytorialnego w miejscu 

przeznaczonym na zamieszczanie ogłoszeń; 
3) na stronie internetowej organu jednostki samorządu terytorialnego. 

Każdy, w terminie 7 dni od dnia zamieszczenia oferty w sposób, o którym mowa w ust. 3, może zgłosić 
uwagi dotyczące oferty. Po upływie powyższego terminu oraz po rozpatrzeniu uwag (jeśli będą) Zarząd 
Powiatu niezwłocznie zawiera umowę o wsparcie realizacji zadania publicznego. 

 Zarząd po zapoznaniu się ze złożoną ofertą uznał za celową realizację zadania publicznego   
z zakresu działalności na rzecz osób niepełnosprawnych pod nazwą: Piknik Integracyjny – 2024,   
z pominięciem otwartego konkursu ofert, podejmując w tej sprawie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 
- 5 głosów „za” 
- 0 głosów „przeciw” 
- 0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 780/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 W związku z powyższym podane zostanie do publicznej wiadomości, iż wpłynęła oferta od 
Stowarzyszenia Rodziców Dzieci Niepełnosprawnych w Połajewie, na realizację zadania pn. „Piknik 
Integracyjny - 2024”, w trybie małych zleceń z pominięciem otwartego konkursu ofert. 
Zgodnie z art. 19a ust. 3 i 4 w/w ustawy, każdy, w terminie 7 dni od daty zamieszczenia oferty w: 

 Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego; 

 siedzibie organu jednostki samorządu terytorialnego w miejscu przeznaczonym 
na zamieszczanie ogłoszeń; 

 stronie internetowej organu jednostki samorządu terytorialnego. 
 tj. od 29.02.2024 r., może zgłosić uwagi dotyczące oferty. 

Uwagi należy składać w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie, ul. Rybaki 3 z dopiskiem „Małe Granty 

2024 – Uwagi”. 

2) rozpatrzenie oferty realizacji zadania publicznego powiatu z zakresu działań na rzecz osób   
w wieku emerytalnym, złożonej w trybie uproszczonym przez Polski Związek Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów, Koło w Połajewie i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

Naczelnik Wydziału Zdrowia i Współpracy Społecznej poinformowała Zarząd, że w dniu 28 
lutego br. wpłynęła uproszczona oferta ( zał. nr 8 ) realizacji zadania publicznego od Polskiego Związku 
Emerytów, Rencistów i Inwalidów - Koło nr 7 w Połajewie,  na realizację zadania pn. „Bezpieczny 
Emeryt”, w trybie małych zleceń z pominięciem otwartego konkursu ofert. 
Zgodnie z art. 19a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
(j.t. Dz.U. z 2023 r., poz. 571) powiat może udzielić wsparcia finansowego na to zadanie, jeżeli uzna 
zadanie za celowe oraz: 

 wysokość dofinansowania lub finansowania zadania publicznego nie przekracza kwoty 10 000 zł; 

 zadanie publiczne ma być realizowane w okresie nie dłuższym niż 90 dni. 

Powyższe przesłanki zostały spełnione, ponieważ: 

1. Celowość- zadanie planowane do realizacji opisane w ofercie wpisuje się w działania 
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priorytetowe programu współpracy na 2024 r. tj. wspieranie osób starszych   
i niepełnosprawnych oraz promocji zdrowia. 

2. Dofinansowanie 1500 zł (wartość zadania 3600 zł).  
3. Czas realizacji 86 dni. 
4. Oferta złożona na właściwym formularzu 

Zgodnie z ustawą po uznaniu celowości realizacji zadania organ wykonawczy jednostki samorządu 
terytorialnego zamieszcza ofertę na okres 7 dni: 

1) w Biuletynie Informacji Publicznej; 
2) na tablicy ogłoszeń w siedzibie organu jednostki samorządu terytorialnego w miejscu 

przeznaczonym na zamieszczanie ogłoszeń; 
3) na stronie internetowej organu jednostki samorządu terytorialnego. 

Każdy, w terminie 7 dni od dnia zamieszczenia oferty w sposób, o którym mowa w ust. 3, może zgłosić 
uwagi dotyczące oferty. Po upływie powyższego terminu oraz po rozpatrzeniu uwag (jeśli będą) Zarząd 
Powiatu niezwłocznie zawiera umowę o wsparcie realizacji zadania publicznego. 

Zarząd po zapoznaniu się ze złożoną ofertą uznał za celową realizację zadania publicznego   
z zakresu działalności na rzecz osób w wieku emerytalnym pod nazwą: „Bezpieczny Emeryt”, 
z pominięciem otwartego konkursu ofert, podejmując w tej sprawie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 
- 5 głosów „za” 
- 0 głosów „przeciw” 
- 0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 7812024 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym podane zostanie do publicznej wiadomości, iż wpłynęła oferta od Polskiego 
Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów - Koło nr 7 w Połajewie, na realizację zadania pn. „Bezpieczny 
Emeryt”, w trybie małych zleceń z pominięciem otwartego konkursu ofert 
Zgodnie z art. 19a ust. 3 i 4 w/w ustawy, każdy, w terminie 7 dni od daty zamieszczenia oferty w: 

 Biuletynie Informacji Publicznej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego; 

 siedzibie organu jednostki samorządu terytorialnego w miejscu przeznaczonym 
na zamieszczanie ogłoszeń; 

 stronie internetowej organu jednostki samorządu terytorialnego. 
 tj. od 29.02.2024 r., może zgłosić uwagi dotyczące oferty. 

Uwagi należy składać w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie, ul. Rybaki 3 z dopiskiem „Małe Granty 

2024 – Uwagi”. 

Ad.5 

Sprawy z zakresu geodezji, kartografii i katastru: 

1) powrót do prośby Wójta Gminy Połajewo o udzielenie wsparcia w celu pozyskania środków 
z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu na poprawę struktury obszarowej gospodarstw 
rolnych poprzez wykonanie scalenia gruntów w miejscowości Boruszyn, 

 Zarząd powrócił do prośby ( zał. nr 10 ) Wójta Gminy Połajewo o udzielenie wsparcia w celu 
pozyskania środków z Urzędu Marszałkowskiego w Poznaniu na poprawę struktury obszarowej 
gospodarstw rolnych poprzez wykonanie scalenia gruntów w miejscowości Boruszyn. Mieszkańcy 
kolejnych miejscowości w gminie Połajewo wyrażają oczekiwania, aby ich wieś również objąć procesem 
scalenia gruntów. Oczekują podobnych efektów regulacyjnych i dokonania nakładów na infrastrukturę 
jak zrealizowany już proces scalenia gruntów w miejscowości Przybychowo i trwający aktualnie   
w Krosinie. Środki na ten cel pochodziłyby z nowej perspektywy finansowej UE na lata 2023-2027. 
Zarząd podjął decyzję, że do czasu ostatecznego rozliczenia przez Urząd Marszałkowski Województwa 
Wielkopolskiego w Poznaniu operacji scalania gruntów we wsi Przybychowo - nie będzie składał 
deklaracji realizacji kolejnych scaleń. 
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Ad.6 

Sprawy z zakresu finansów powiatu: 

1) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu administracji 
rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2024 rok, 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia planu finansowego zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami na 2024 rok. 

Niniejszą uchwałą uchwala się plan finansowy zadań z zakresu administracji rządowej oraz 
innych zadań zleconych ustawami na 2024 rok. Plan jest zgodny z przyjętą przez Sejm RP w dniu 18 
stycznia 2024 roku ustawą budżetową na rok 2024 zgodnie z pismem Wojewody Wielkopolskiego nr FB-
I.3111.27.2024.7 z dnia 19 lutego 2024 r. Niniejsza uchwała jest wypełnieniem postanowień ustawy   
o finansach publicznych. Plan nie uwzględnia zwiększenia dotacji celowej na rok 2024 pismem 
Wojewody Wielkopolskiego nr FB-I.3111.35.2024.7 z dnia 14 lutego 2024 roku o kwotę 631.854,00 zł   
w dziale 754, rozdział 75411 § 2110 oraz pismem Krajowego Biura Wyborczego Delegatura w Pile nr 
DPL.3113.2.2024 z dnia 31 stycznia 2024 roku o kwotę 102.580,00 zł w dziale 751, rozdział 75109   
§ 2110. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 
- 5 głosów „za” 
- 0 głosów „przeciw” 
- 0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 782/2024 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad.7  

Przedstawienie Stanowisk Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie: 

1) wprowadzenia zmian w Rządowym Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych, 

 Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem ( zał. nr 12 ) Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko-
Pomorskiego w sprawie wprowadzenia zmian w Rządowym Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych.  
Mając na uwadze sytuację finansową gmin i powiatów, przedstawiciele samorządów powiatów 
województwa kujawsko-pomorskiego, postulują pilną konieczność podjęcia niżej wymienionych działań: 

1. Konieczność wydłużenia ważności wstępnych promes udzielanych przez Bank Gospodarstwa 
Krajowego w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych do 
minimum 12, a nawet 18 miesięcy. 

2. Zmiana częstotliwości wypłat, na minimum raz na kwartał dla inwestycji, których realizacja nie 
przekracza 12 miesięcy.  

3. Rezygnacja z zasady – „jedna promesa – jeden przetarg”.  

2) przeprowadzenia analizy sytuacji odbiorców energii elektrycznej po 30 czerwca 2024 r., 

Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem ( zał. nr 13 ) Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko-
Pomorskiego w sprawie przeprowadzenia analizy sytuacji odbiorców energii elektrycznej po 30 czerwca 
2024 r. 
Przedstawiciele samorządów powiatów województwa kujawsko-pomorskiego kierują do Minister 
Klimatu i Środowiska apel o przeprowadzenie dogłębnej analizy sytuacji odbiorców energii elektrycznej 
po 30 czerwca br. oraz podjęcie działań mających na celu przeciwdziałanie skutkom wybuchu wojny w 
Ukrainie.  Apelują o objęcie po 30 czerwca br. ochroną jednostek sektora finansów publicznych, które 
zawarły umowy na dostawę energii w roku 2022, a stawki umowne w sposób rażący odbiegają od 
stawek rynkowych – poprzez ustalenie ceny maksymalnej; o objęcie ochroną odbiorców zmuszonych do 
zakupu energii elektrycznej wg cenników ustalanych przez zarządy spółek Skarbu Państwa ( m.in. dps-y, 
domy dziecka ) – poprzez wprowadzenie przepisów obligujących Sprzedawców zobowiązanych do 
powiazania cenników z sytuacją na TGE SA.; o objęcie ochroną odbiorców z grupą taryfową G 
niebędących gospodarstwem domowym.  
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3) konieczności nowelizacji ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela w zakresie prawa 
nauczycieli do wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe, 

Zarząd zapoznał się ze stanowiskiem ( zał. nr 14 ) Konwentu Powiatów Województwa Kujawsko-
Pomorskiego w sprawie konieczności nowelizacji ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela 
w zakresie prawa nauczycieli do wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe. 

Zdaniem Konwentu konieczne jest pilne rozszerzenie postanowień ustawy o regulacje dotyczące 
zachowania przez nauczycieli prawa do wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe w sytuacji gdy te 
nie są faktycznie realizowane z powodu udziału w wycieczkach szkolnych, zawodach sportowych, 
konkursach wiedzy itp. Doprecyzowania wymaga również kwestia zachowania prawa do wynagrodzenia 
za godziny ponadwymiarowe podczas dni wolnych od zajęć dydaktycznych, rekolekcji, szkoleń itp. Brak 
precyzyjnych, niebudzących wątpliwości interpretacyjnych rozwiązań prawnych powoduje bardzo duże 
rozbieżności w sposobie stosowania prawa przez dyrektorów szkół. Konwent Powiatów Województwa 
Kujawsko-Pomorskiego dostrzega pilną potrzebę podjęcia prac legislacyjnych w powyższym zakresie.  

Ad.8 

Interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na ostatniej sesji. 

 Zarząd rozpatrzył interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na ostatniej Sesji Rady Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego.  
 Dwie interpelacje zgłosił radny Krystian Kawczyński, a dotyczyły one: 

1) podjęcia działań mających na celu likwidację zastoin wody na jezdni i jej poboczach w m. 
Pęckowo: ul. Wiosenna przy posesji nr 13,14 i 15; ul. Powstańców Wlkp. przy posesji nr 28,30  
 i 30B. Radny zapytuje także, czy możliwe jest pobudowanie na tych odcinkach studni chłonnych 
– zał. nr 15.  

Interpelacja skierowana została do Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie z prośbą o rozpoznanie 
tematu i udzielenie odpowiedzi w zakresie możliwości realizacji złożonej interpelacji. 

2) w sprawie podjęcia działań polegających na przyspieszeniu budowy drogi wojewódzkiej nr 133 
pomiędzy Gminą Drawsko miejscowość Piłka (Borzysko-Młyn), a miejscowością Sieraków –   
zał. nr 16.  

Interpelacja skierowana została do Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu z prośbą o 
rozpoznanie tematu i udzielenie odpowiedzi w zakresie możliwości realizacji złożonej interpelacji. 

Zapytanie ( zał. nr 17 ) zgłoszone zostało przez radnego Zbigniewa Maćkowiaka. Radny zapytuje 
czy Starosta jest w posiadaniu informacji dotyczącej stanu przygotowania powiatu do realizacji zadań 
związanych z ochroną ludności w sytuacjach kryzysowych oraz czy na terenie powiatu znajdują się 
obiekty zbiorowej ochrony ludności? 

O przygotowanie odpowiedzi na ww. zapytania Zarząd poprosił pracownika Starostwa 
Powiatowego zajmującego się sprawami bezpieczeństwa.  

Ad. 9 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu. 

  Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia Zarządu Powiatu tj. z dnia 22 lutego 2024 r.  nie 
wnosząc żadnych uwag. 

Ad. 10 
Sprawy różne. 
 W sprawach różnych Wicestarosta Ignasiński przypomniał członom Zarządu, iż Uchwałą   
Nr 680/2023 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 7 września 2023 r. na stanowisko 
Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Trzciance zatrudniony został Pan Piotr Starosta, na czas 
określony od dnia 11 września 2023 r. do dnia 10 marca 2024 r. W związku z tym że za kilka dni kończy 
się czas na jaki Pan dyrektor był zatrudniony należy zastanowić się co dalej? Zaproponował, aby na 
następne posiedzenie zaprosić Pana Piotra Starostę, aby przekazał informację ze swojej półrocznej 



str. 8 

 

działalności, podzielił się swoimi uwagami, spostrzeżeniami na temat funkcjonowania placówki   
i przedstawił koncepcję jej dalszej działalności. 
Propozycja Wicestarosty została zaakceptowana.  
 Sekretarz Powiatu poinformował członków Zarządu, iż Starosta wystąpił do Dyrektora 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Trzciance o opinię w przedmiocie dalszego zatrudnienia Pana 
Piotra Starosty na stanowisku dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Trzciance.  
 Wicestarosta poinformował Zarząd również o tym, że w DPS w Trzciance prowadzona jest 
kontrola przez Najwyższą Izbę Kontroli. Jest to rutynowa kontrola prowadzona w wielu placówkach   
w Wielkopolsce, pod względem bezpieczeństwa pensjonariuszy.  

 Sekretarz poinformował Zarząd, iż rozstrzygnięte zostały 3 przetargi na zadania pn.: 

 „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P w miejscowości Romanowo Dolne”, 

 „Przebudowa drogi powiatowej nr 1325P na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 178 do 
miejscowości Radosiew”, 

 „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1209P ul. Gdańska w miejscowości Czarnków – etap I”. 

Wybrane zostały firmy, które zaoferowały najtańszą cenę, wszystkie firmy spełniały określone wymogi   
i będą realizowały ww. zadania.  

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 29 lutego 2024 r. zakończono. 
Termin następnego posiedzenia ustalono na dzień 07 marca 2024 r. 

Protokolant: 
Małgorzata Pompała     Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………....... 

Włodzimierz Ignasiński ……………………. 

Waldemar Pawłowski ……………………… 

Jan Pertek ……………………………………….. 

Szymon Rojewski …………………………….. 

 

  

 

 

   


